



Extra Training

Listening Task 2080

Part One.

1. Вы услышите 5 высказываний. Установите соответствие между высказываниями каждого говорящего **A - E** и утверждениями, данными в списке **1 - 6**. Используйте каждую цифру, обозначающую утверждение, только один раз. В задании есть одно лишнее утверждение. Вы услышите запись дважды. Занесите свои ответы в клетки задания **1** без пробелов и знаков препинания.

1. Watching films at home seems more fun to me.
2. I am not influenced by film reviews in newspapers.
3. I prefer watching films at the cinema.
4. I'm not keen on films with special effects.
5. I have seen several very good films recently.
6. Cinemas are too expensive for me these days.

A	B	C	D	E

Part Two.

2. Вы услышите беседу журналиста с представителем общественности. Определите, какие из приведённых утверждений (**A - F**) соответствуют содержанию текста (**1 — True**), какие не соответствуют (**2 — False**) и о чём в тексте не сказано, то есть на основании текста нельзя дать ни положительного, ни отрицательного ответа (**3 — Not stated**). Занесите ответы в таблицу. Вы услышите запись дважды.

- A. The Friends of Fisher Park is a group of 25 children.
- B. The local council is planning to build some flats where the park is now.
- C. The group has just sent a letter to every councillor.
- D. There are council elections every two years.
- E. The man has decided that he wants to be on the local council.
- F. The council will make its decision about the park next month.

A	B	C	D	E	F

Part Three.

Вы услышите высказывания людей в семи различных ситуациях. В заданиях 3 - 9 обведите цифру 1, 2 или 3, соответствующую выбранному вами варианту ответа. Вы услышите запись дважды.

3. You will hear a news report about a fire. What was its probable cause?

1. lightning
2. faulty electrical wiring
3. a person

4. You will hear a politician talking about her career. When did she become interested in politics?

1. at university
2. at school
3. at work

5. You will hear a man talking about his house. What is he going to build next?

1. an extension to the living room
2. a garage
3. a swimming pool

6. You will hear a nurse talking to a patient. What does he want the patient to do?

1. take her tablets
2. get out of bed
3. eat her lunch

7. You will hear a woman talking about a lot of money. How did she get it?

1. She inherited it from a relative.
2. She won the national lottery.
3. She entered a competition in a magazine.

8. You will hear a singer talking about his next album. What inspired him to write the songs on the album?

1. his recent tour
2. his success
3. a relationship

9. You will hear a woman talking about moving to another country. What did she find difficult?

1. meeting new people
2. getting a job
3. learning the language